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1st Runner Up
Tsuen Wan Public Ho Chuen Yiu 
Memorial College
荃灣公立何傳耀紀念中學

Super HCY 

Our work focuses on "daily financial management" because we are "slaves of online shopping". 
The convenience of cashless transactions makes people forget the value of money, making it 
easier to overspend. There are so many online products that tempt us to make impulsive 
purchases. So, I use my work to tell everyone the importance of thoughtful decision-making 
when shopping online. It is essential to distinguish between needs and wants so as to avoid 
wasting money. Additionally, young people should pay attention to anti-fraud. They should 
remain vigilant and verify unfamiliar information to prevent fraud.

2nd Runner Up
Fung Kai No.1 Secondary School
鳳溪第一中學 做不完企劃就是你的不隊 

這次比賽讓我們受益匪淺，無論在繪畫技巧上，還是對理財知識、金融騙案等都有更深入的了
解，亦收穫了和同學們一起創作的樂趣。

在創作過程中，我們會討論如何把知識融入進作品當中。這不但讓我們認識理財的重要性和預
防詐騙的方法，還學會了在團隊中互相探討、尋找靈感的精神，這種正向思維精神促使了我們
完成創作。

此外，也感謝老師在作品初稿後給予我們的指導和改善建議，如表情包的表達方式、配色等，
這都是一個全新未有的體驗。

3rd Runner Up
(24) Lok Sin Tong Young Ko Hsiao Lin 
Secondary School
樂善堂楊葛小琳中學

豬腩特攻隊 

參加以提防詐騙為主題的WhatsApp貼圖設計比賽對我來說是一個寶貴的學習經驗。這次比賽不
僅讓我深入了解詐騙的手法和方法，還提醒了我詐騙的普遍性和影響力。此外，這還提醒我設
計的力量和責任。貼圖是一種直觀且具有影響力的傳達方式，因此我要謹慎選擇和呈現其中的
內容。我努力確保我的貼圖能夠傳達正面的訊息，並傳達出友善和鼓勵的情感。通過設計貼圖
，我能夠提醒他人警惕詐騙行為，並在社會上推動更多的警覺和防範。我相信,這些收獲不僅對
我未來的學習和事業道路產生影響,也會成為我人生路上珍貴的財富。

3rd Runner Up
(21) St. Clare's Girls' School
聖嘉勒女書院

正在配隊

This competition was a valuable and unforgettable experience to all our team members.
When we were doing the research and creating WhatsApp Stickers, we all had a better 
understanding of the theme in the competition. As stated in the slogan of the competition 
'Stay Alert to Money Traps- The Earlier, the Better', it is extremely important to let the people 
in our society know about money traps and remain them to stay financially healthy.
We all hope that our design will become a useful tool alerting all members in our society to 
the traps and scams.

3rd Runner Up
(15) Choi Hung Estate Catholic 
Secondary School
彩虹邨天主教英文中學

YEE

「理財要及早處理、防騙要增值自己」 彩虹邨天主教英文中學
很高興能夠在這次「理財關注「早」WhatsApp貼圖設計比賽」中得到殿軍。在這個比賽作品的
籌備過程中，為達到主題設計的目的，我們朋輩之間需要更多互相討論及交流理財和防範騙案
的心得，從而加強我們對理財方面的認識及警覺。

3rd Runner Up
(22) GCCITKD Lau Pak Lok  Secondary 
School
東莞工商總會劉百樂中學

百樂四十SMART 

參與今次比賽，無疑是我們人生中一次寶貴的學習歷程。
適逢我校「四十週年校慶」，大家一致決定以「成長」作為參賽系列，主題：「理財防騙子，
從「細」就開始！」。透過比賽，大家得以系統地鑽研理財的各個層面，從資產配置到風險管
理，再到退休規劃，深入瞭解更多理財知識。
最令我們收穫滿滿的，是與同學們的通力合作，共同設計出切合主題的圖案。最後，今次比賽
不僅提升了溝通協作的能力，也為我們中學生涯上留下難忘的回憶。

3rd Runner Up
(18) St. Paul’s Convent School
聖保祿學校 招財寶寶

I acquired a lot from taking part in the competition to make financial literacy-themed 
WhatsApp stickers. I'm still learning about personal finance, so making the stickers made me 
think carefully about important ideas and concepts in the field.

To make sure the information I provided in the stickers was correct and beneficial, I had to 
thoroughly investigate subjects like debt management, investing, saving, and budgeting. My 
understanding of finance has improved as a result of my research, which also provided me 
with ideas for useful methods to present these difficult subjects in an understandable, visual 
manner.

My capacity of to communicate visually and creatively was also tested when designing the 
stickers. I played around with various layouts, colours, and styles to produce visually striking 
but educational images. The judges' and my peers' feedback improved my work and gave me a 
better understanding of how best to use design to communicate financial information.

All things considered, this competition was a fun approach for me to get new technical and 
creative talents as well as learn more about personal finance. I appreciate the chance, and I feel 
more prepared to make wise financial decisions in the future.
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